
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatorów Wojciecha Skurkiewicza

i Grzegorza Wojciechowskiego
na 80. posiedzeniu Senatu

w dniu 7 lipca 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Donalda Tuska

Panie Premierze!
Od powodzi w maju 2010 r. minê³o ju¿ wiele miesiêcy, tymczasem do biur senatorskich w Lipsku

i Zwoleniu wci¹¿ zg³aszaj¹ siê poszkodowane osoby, które do tej pory nie otrzyma³y wystarczaj¹cej obie-
canej pomocy. Zg³aszaj¹ siê równie¿ osoby zaniepokojone stanem prac naprawczych zniszczonych
przez powódŸ wa³ów. W nocy z 18 na 19 maja 2010 r. decyzj¹ sztabu kryzysowego zosta³ rozkopany tak
zwany wa³ letni w Kêpie Piotrowiñskiej. Zalanych zosta³o wiele hektarów upraw rolniczych. PowódŸ mi-
nê³a, a wa³ do chwili obecnej nie zosta³ odbudowany. Ka¿dy wiêkszy deszcz przyjmowany jest przez tam-
tejszych rolników z wielk¹ obaw¹, ¿e ich uprawy ponownie zostan¹ zniszczone. W zwi¹zku z tym rodzi
siê wiele pytañ.

Czy zniszczony wa³ letni kiedykolwiek zostanie naprawiony?
Czy wszystkie osoby, które ponios³y starty w skutek przekopania wa³u w Kêpie Piotrowskiej, otrzy-

ma³y stosowne odszkodowania i pomoc?
Jakie dzia³ania zosta³y podjête, aby podobne sytuacje nie powtarza³y siê na tym terenie?
Niektóre osoby zg³aszaj¹ce siê do biur, wskazuj¹ równie¿ na liczne nieprawid³owoœci przy rozdziale

pomocy dla powodzian. Z ich relacji wynika, ¿e w miejscowoœci Lucimia w gminie Przy³êk poszkodowa-
nych w powodzi by³o dwanaœcie gospodarstw, a pomoc w zmniejszonej wysokoœci przekazano w³aœcicie-
lom o wiele wiêkszej liczby gospodarstw.

Czy instytucje odpowiedzialne za pomoc poszkodowanym w powodzi prowadzi³y monitoring tej po-
mocy? Czy by³a ona w³aœciwa i trafi³a do w³aœciwych osób?

Ile osób z terenu powiatów zwoleñskiego i lipskiego zosta³o objêtych rz¹dow¹ pomoc¹ dla powodzian
w 2010 r.?
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